
 

 Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha v Martine  

 

konaného dňa 27.11.2023 o 16.00 hod 

 

počet prítomných členov: 13 

 

počet neprítomných členov: 3 

 

z toho ospravedlnení: 1 

 

Výbor RZ bol 13 prítomnými členmi uznášania schopný.  

 

hostia:     PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy  

                Marta Zifčáková - tajomníčka, zapisovateľka  

                Silvia Pálffyová – hospodárka RZ  

 

Program:  

1. Otvorenie a informácie predsedníčky RZ  

2. Informácie tajomníčky o zaplatených príspevkoch 

3. Informácie riaditeľky školy 

4. Diskusia  

4. Uznesenie  

5. Záver  
 

Rokovanie:  

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ  

     Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých členov 

výboru RZ . Informovala členov RZ o vybavení všetkých potrebných podkladov na 2% z dane 

u notárky, ktorá nám vystavila Notársku zápisnicu.  

 

K bodu č.2: Informácie tajomníčky 

     Tajomníčka Marta Zifčáková, informovala členov RZ o zaplatených príspevkoch 

v jednotlivých triedach. Požiadala členov RZ o informovaní rodičov o možnosti úhrady 

príspevku do konca decembra. 

 

K bodu č.3: Informácie riaditeľky školy 

 

      Riaditeľka školy poskytla základné informácie týkajúce sa organizačného zabezpečenia 

vyučovania. Informovala, že RZ dňa 30.11.2023 bude konzultačné v čase 16.00 – 17.30 

- Poďakovala za spoluprácu, za darovanie športového náradia škole – p. Vrabcová 

Okuliarová, p. Murgašová 

- Poďakovala rodičom za výmenný pobyt študentov -  Holanďania v našej škole 

- Poďakovala rodičom za SWAP oblečenia 

- Informovala o ukončení plaveckého kurzu v kvarte 

- Zdôraznila úspechy našich žiakov v súťažiach, postup žiakov do vyšších kôl súťaží 

- Informovala o ocenení našich žiakov ŽSK ku Dňu študentov – 3 žiaci 

 



- Zhodnotila program Podpora stravovacích návykov žiakov (strava zadarmo), ktorý sa 

realizuje bez nedostatkov, ale požiadala o dôsledné odhlasovanie stravy v prípade 

neprítomnosti žiaka na vyučovaní – neodobratá strava sa účtuje v plnej výške 

- Informovala, že ministerstvo školstva dofinancovalo školu vo výške 39 000€ za energie 

Informovala, že aktuálne sa realizuje rekonštrukcia vykurovania, dokončí sa do konca 

roka 

- Oboznámila rodičov, že sa snažíme získať financie z rôznych zdrojov – získali sme 

Zelený fond – 8 000 € , Projekt z Min. školstva – 3500  €, Podpora digitálnej 

transformácie vzdelávania – 4660 €, Edukačné publikácie – 7619 € 

- Poďakovala za spoluprácu s rodičmi na školskom projekte – Škola života (v rámci triedy, 

spolupráca, besedy, exkurzie, spoločné aktivity...) – prezentácie budú na poslednom RZ v 

máji 

- Poďakovala rodičom za podporu v prosociálnych a charitatívnych aktivitách - naša škola 

je nominovaná na Srdce na dlani – Škola priateľská k dobrovoľníctvu 

- Informovala o projekte Koľko lásky sa zmestí do krabice od topánok – pre DSS na 

Ľadovni 

- Informovala o spolupráci s gymnáziom v Kutnej Hore 

- Oboznámila, že sme získali počítače pre učiteľov, žiacku študovňu a 20 tabletov – 

riešime technické pripojenie v škole, preto nebude tento týždeň k dispozícii wifi 

- Pozvala rodičov na kultúrny program dňa 14.12.2023 -  Vianočná akadémia pre rodičov 

o 15.30 v ŠJ 

- Informovala o exkurziách a uhradených zálohách – CERN, Dánsko, Holandsko 

 

K bodu č.3: Diskusia 

Diskusia sa priebežne viedla k jednotlivým bodom programu. 

p. Pšenka - sa informoval či už bolo ukončené vypiľovanie drevín na pozemku školy 

Reakcia: Vypiľovanie drevín v areáli školy bolo ukončené. Nebol ukončený výrub stromov 

pred školou, túto problematiku rieši mesto Martin ako vlastník pozemku.  

p. Murgaš - sa informoval, koľko žiakov bolo schválených na nasledujúci školský rok 

2024/2025. 

Reakcia:  Na školský rok 2024/2025 máme plán výkonov 56 žiakov. 

p. Nemilová - poďakovala za triedu 2.B pánovi učiteľovi Mgr. Bačiakovi, ktorý svojím 

programom na kybernetickú bezpečnosť veľmi zaujal žiakov na  hodinách programovania 

Reakcia: Vyučujúci informatiky sa dlhodobo venujú témam bezpečnosti na internete 

a pokračovať budeme v 2. polroku aktivitami s odborníkmi z praxe. 

p. Murgaš - sa zaujímal, či aj ostatní žiaci budú mať nejakú prípravu na kybernetickú 

bezpečnosť 

Reakcia: Sú pripravené prednášky a besedy na ochranu žiakov pred nebezpečenstvom na 

internete a sociálnych sieťach v mesiacoch február, marec a apríl 2024. 

p. Jelínková - poďakovala vedeniu školy a pedagogickým pracovníkom, ktorí sa zúčastnili 

a zorganizovali projekt Holandsko, exkurzia bola vynikajúco zorganizovaná. 

Reakcia: Učiteľom družobnej školy v Holandsku sa u nás veľmi páčilo, boli veľmi milo 

prekvapení z našich žiakov z ich správania. 

p. Pálffyová - sa zaujímala o šalátové boxy v školskej jedálni 

Reakcia: Momentálne sa riešil problém s elektroinštaláciou, na ktorú sme použili finančné 

prostriedky z vlastných zdrojov, šalátové boxy by sme chceli inštalovať v novom roku 

a hradené budú podľa výšky réžie.  

p. Pšenka - sa zaujímal, či už máme zakúpené všetky potrebné učebnice pre žiakov 

v jednotlivých ročníkoch 



Reakcia: už sme zabezpečili veľkú časť učebníc pre žiakov, problémové sú momentálne 

učebnice na francúzsky a taliansky jazyk, nakoľko nie sú v zozname podporovaných učebníc 

 

K bodu č.4: Uznesenie 

 

Výbor RZ berie na vedomie: 

- informácie riaditeľky školy  

- informácie o zabezpečení 2% z dane 

 

K bodu č.5: Záver 

 

Predsedníčka  RZ ukončila rokovanie a poďakovala členom za účasť. 

 

 

V Martine dňa 27.11.2023 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník RZ 

 

Overila: Ing. Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 

  

 


